
 
 
 
 
Vragenkwartier Gemeenteraad 
Onderwerp Batenburg / huisvestingsprobleem 
Datum 6 april 2023 
 
Toelichting en vraagstelling: 
 
Op 4 april jl. kregen wij weer een appje van de heer Batenburg. Het huisvestingsprobleem was 
nog (steeds) niet opgelost. Intussen hebben wij de afgelopen maanden aan deze zaak 4 brieven 
gewijd. Het is onze indruk dat er langs elkaar heen wordt gewerkt. 
 
Sterk Papendrecht verwees de heer Batenburg door naar de gemeente, die hem op haar beurt 
weer terugverwees naar Sterk Papendrecht. Sterk Papendrecht heeft de zorgen over de 
huisvestingskwestie doorgegeven aan de gemeente, blijkens een e-mailbericht van de sociaal 
raadsman aan de heer Batenburg op 16 maart jl. 
 
Op 2 februari jl. antwoordde de gemeente dat zij niet over deze kwestie communiceert met onze 
fractie omdat wij de persoonlijke belangen van de heer Batenburg niet behartigen. Voor zover de 
heer Batenburg zijn situatie wilde bespreken kon hij contact opnemen met de gemeente. Dat 
heeft de heer Batenburg gedaan. Maar tot op heden zonder enig resultaat! 
 
Tussen de wal en het schip 
Waarschijnlijk is de gemeente niet op de hoogte van de mogelijkheden om een apart geval als 
het onderhavige aan te pakken? Waarom zou je iemand dan immers van het kastje naar de muur 
sturen?  Van Sterk Papendrecht naar de gemeente, naar de woningbouwcorporatie, naar de 
gemeente en nu weer naar Sterk Papendrecht… 
 
De vragen die wij aan het college van b. en w. willen stellen zijn de volgende: 
1. Zijn wij het met elkaar eens dat huisuitzetting voorkomen moet worden? 
2. Hoe kunnen we dit concrete huisvestigingsprobleem op een bevredigende manier oplossen? 
3. Wat is daarvoor nodig? Wie neemt de regie bij het oplossen van dit probleem? 
 
De organisatie van alle hulp is kennelijk gecompliceerd. Vanaf de vierde hulpverlener wordt het 
probleem achter de voordeur niet kleiner maar eerder groter. Samenwerken is 
moeilijk. Onlogica en willekeur liggen op de loer. Onbedoelde effecten als gevolg daarvan 
resulteren in hoge maatschappelijke kosten. Willen we die kant op? 
4. Hoe kunnen we dit probleem aanpakken? De gemeente kan samen met de 

woningbouwcorporatie (Woonkracht10) pleiten voor een maatwerk oplossing voor de heer 
Batenburg en zijn dochter. Er zijn hardheidsclausules of directe bemiddeling mogelijk. 

 
Hierna vatten we onze vier brieven samen.  
 Op pagina 4 een artikel dat over deze zaak in Het Kontakt is gepubliceerd. 




